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Alen Juričić 27. prosinca 2022.

NOGOMETNI KLUB ABECEDA ZDC
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Poligon za razvoj igrača i rasadnik talenata

https://zadar.tv/2022/12/27/nogometni-klub-abeceda-zdc/


2/6

– Velik broj djece iziskuje i veći broj trenera, ništa ne prepuštamo slučaju. Svakom
djetetu pristupamo najprije individualno, a onda ga uključujemo u trenažni proces.
Socijalizacija, osobni razvoj i nogometni razvoj svakog djeteta koje trenira u našem
klubu, osnovna je zadaća svakog trenera. Roditelji to prepoznaju te nam s
povjerenjem daju u ruke svoju djecu. Smatram da je jedan ljudski i pedagoški
pristup osnova, odnosno polazište kojim bi trebali svi krenuti prije samog rada s
djecom. – Jure Perković

   Kažu da je nogomet najvažnija sporedna stvar na svijetu. Tome svjedoči i netom
završeno Svjetsko nogometno prvenstvo održano u Kataru. Naša je izabrana
nacionalna vrsta osvojila odlično treće mjesto, pobijedivši Maroko u borbi za
medalju brončanog sjaja. Za vrijeme održavanja Svjetskog prvenstva, u našim
krajevima vladala je opća ludnica i euforija, jer su i naša tri Zadranina, Luka Modrić,
Dominik Livaković i Martin Erlić branili boje hrvatske nam zastave.

Krije li se još možda koji Modrić, Livaković, Erlić, Vrsaljko ili pak Pršo na ovim našim
prostorima Zadarske županije, pokušali smo doznati u Nogometnom klubu Abeceda
Zara dental centar, rasadniku talenata, poligonu za socijalni i nogometni razvoj mladih
nogometaša. Potegnuli smo do Murvice, gdje smo porazgovarali s voditeljem Škole
nogometa Nogometnog kluba Abeceda Zdc, Jurom Perkovićem.

Kada i kako je sve krenulo 2017. godine i na koji način se rodila ideja za osnivanjem
nogometnog kluba, Jure nam je kazao:
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Nedugo nakon odlaska iz Nogometnog kluba Zadar, pokrenuo sam individualne
treninge za mlade nogometaše, u Murvici, točnije u jednom podrumu u Murvici.
Međutim, cijelo vrijeme rada u glavi mi se vrtjela ideja o otvaranju sportske škole u
kojoj smo htjeli prolaziti univerzalni program svih sportova, a školu bi pohađala
djeca od 4 do 8 godina. Skupili smo 60-ak djece, interes je bio velik. Nakon toga,
uvidio sam da ta djeca počinju pokazivati veći interes za nogomet, stoga smo
krenuli u Murvici na terenu 24×8 metara dimenzije raditi s mlađim uzrastima.
Najviše su bile zastupljene djevojčice. Ispočetka je Abeceda bila ženski nogometni
klub, a nakon toga je prebačen u nogometni klub te smo na treningu imali paralelno
i dječake i djevojčice. Bilo je to 2017. godine. Sada ulazimo u 2023. godinu i
možemo reći da smo najbrojnija škola nogometa u županiji, na što smo iznimno
ponosni.

Koliko djece ima u klubu, koliko trenera radi u klubu te što sve djecu čeka u klubu u
smislu treninga i odgoja, Jure nam je prokomentirao:

Naš klub, odnosno naša škola nogometa trenutno broji oko 450 djece. Mogu se
pohvaliti da smo pokrenuli i žensku sekciju u kojoj trenutno imamo desetak
najmlađih djevojčica koje treniraju još uvijek s dječacima. Možda već iduće godine
krenemo s njima u natjecanje. Velik broj djece iziskuje i veći broj trenera, ništa ne
prepuštamo slučaju. Svakom djetetu pristupamo najprije individualno, a onda ga
uključujemo u trenažni proces. Socijalizacija, osobni razvoj i nogometni razvoj
svakog djeteta koje trenira u našem klubu, osnovna je zadaća svakog trenera.
Roditelji to prepoznaju te nam s povjerenjem daju u ruke svoju djecu. Smatram da
je jedan ljudski i pedagoški pristup osnova, odnosno polazište kojim bi trebali svi
krenuti prije samog rada s djecom. Tako trenutno u klubu imamo 15 trenera, 13
nogometnih trenera te 2 kondicijska trenera koji su zaduženi za kondicijsku
pripremu mlađih pionira i pionira te kadeta, juniora i seniora.
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Koji su najveći uspjesi mlađih kategorija i koji su najveći uspjesi seniorske momčadi, Jure
nam je sa zadovoljstvom ispripovijedao:

Pa kad se priča o nekim uspjesima, svakako je naš najveći uspjeh odlazak naše
nekolicine igrača u velike klubove, ponajprije u Hajduk, Dinamo, Rijeku, Osijek i
Rudeš. Na to smo izuzetno ponosni. Kao uspjeh bih posebno istaknuo osvojeno
prvenstvo mlađih pionira. To je bilo 2018. godine i naša prva titula. Rado se toga
prisjetim. Nakon toga, naš klub je krenuo rapidno rasti te smo imali sve kvalitetnije i
kvalitetnije generacije. Na ponos su mi također i osvojena tri prva mjesta u 2.
Dalmatinskoj ligi naših pionira, kadeta i juniora, čime smo izborili promociju u 1.
Dalmatinsku ligu i evo hvala dragom Bogu, već u premijernoj sezoni i više nego
dobro plovimo u ovoj vrlo kvalitetnoj i zahtjevnoj ligi. Igrati s četiri kategorije u 1.
Dalmatinskoj nogometnoj ligi Nogometnog središta Split, služi nam na čast i ponos
svima u klubu. To nam je veliki zalog za budućnost te se toplo nadam da ćemo se i
dalje u tom smjeru razvijati na svim poljima.

Prije nekoliko godina Nogometni klub Abeceda potpisala je ugovor o sportskoj suradnji sa
splitskim Hajdukom. Kako je Hajduk prepoznao Abecedu kao partnera i kako funkcionira
ta suradnja u vidu slanja igrača splitskom klubu, profesor Jure Perković je nastavio:

Da, potpisali smo ugovor s HNK Hajduk. To je bio veliki trenutak za nas, da nas
jedan hrvatski velikan prepozna i ponudi suradnju. Još uvijek smo u suradnji s
Hajdukom. Osim Hajduka, imamo suradnju i s već spomenutim klubovima,
Dinamom, Rijekom, Osijekom, a sada i po novom, s Istrom. Kvalitetan rad se brzo
prepozna i svaki od ovih klubova želi dovesti kvalitetno dijete. Mogu reći da su veliki
hrvatski klubovi primijetili naš kvalitetan rad, što me čini iznimno ponosnim.

Nogometni klub Abeceda zaista je veliki pogon. Kako i na koji način uspijevaju financijski
pokriti sezonu, Jure je dodao:
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Naš klub je stvarno izrastao u veliki pogon, a prije svega u jednu veliku obitelj. Mi
treneri smo kao jedan. Svi zajedno nastojimo podići klub na višu razinu pušući u
jedan zajednički rog. Živimo svi 24 sata nogomet, živimo za klub i možda je to naša
najveća vrijednost. Što se tiče financiranja, možda je to već pitanje za našeg
predsjednika, gospodina Antu Dokozu, ali evo mogu slobodno kazati da se
financiramo iz proračuna općine Poličnik, putem sponzorstva i donacija. Ovim
putem se svima skupa od srca zahvaljujem što su prepoznali naš rad te su nam
velika potpora u radu i funkcioniranju dugi niz godina. Mogu samo obećati da ćemo i
dalje biti kvalitetni te povećati razinu našeg kluba na još veći nivo.

Koji su ciljevi kluba za budućnost, Jure nam je za kraj kazao:

Ciljeva svakako imamo. Jedan od ciljeva sam spomenuo i prije. Želja i volja nam je
pokretanje i ženskog nogometnog kluba Abeceda, paralelno s muškim. To je
sigurno jedan od prioriteta na kojem ćemo ubuduće raditi. Jedan od ciljeva je i
podizanje kvalitete svih kategorija te dokazivanje i zadržavanje našeg statusa u 1.
Dalmatinskoj ligi. Mogu reći otkad smo ušli u tu ligu, da sve veći broj kvalitetne
djece želi pristupiti u naš klub i taj status želimo zadržati što dulje. Smatramo da ta
liga pruža jedan kvalitetan razvoj za pojedinog igrača. U budućnosti, tko zna, kad
dođe vrijeme, kad se steknu uvjeti, možda i krenemo prema HNL-u. Ono što nam u
biti nedostaje i na čemu ćemo raditi u novoj 2023. godini je izgradnja vlastitog
sportskog centra. To je ono što nam nedostaje, što nam treba. Kad to napravimo,
kad to dobijemo, bit ćemo jedan ozbiljan klub s ozbiljnom školom nogometa i
jednostavno nećemo imati izlika za neuspjeh te ćemo svi skupa još jače i jače sa
svojim terenom i igralištem moći napredovati i razvijati možda neke nove svjetske
zvijezde.

OKVIR 1
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„U budućnosti, tko zna, kad dođe vrijeme, kad se steknu uvjeti, možda i krenemo
prema HNL-u. Ono što nam u biti nedostaje i na čemu ćemo raditi u novoj 2023.
godini je izgradnja vlastitog sportskog centra. To je ono što nam nedostaje, što nam
treba. Kad to napravimo, kad to dobijemo, bit ćemo jedan ozbiljan klub s ozbiljnom
školom nogometa i jednostavno nećemo imati izlika za neuspjeh te ćemo svi skupa
još jače i jače sa svojim terenom i igralištem moći napredovati i razvijati možda
neke nove svjetske zvijezde.“

Jure Perković

„Naš klub je stvarno izrastao u veliki pogon, a prije svega u jednu veliku obitelj. Mi
treneri smo kao jedan. Svi zajedno nastojimo podići klub na višu razinu pušući u
jedan zajednički rog. Živimo svi 24 sata nogomet, živimo za klub i možda je to naša
najveća vrijednost.“

Tekst je objavljen u sklopu projekta poticanja novinarske izvrsnosti Agencije za
elektroničke medije


